
-------
Nr 9/99 (82) 05.03.1999r. Nakład: 3000 eul. Wydawnictwo bezpłatne 

Z okazji imienin księdzu 

Kazimierzowi Pietrydze wszyst

kiego najlepszego; obfitych łask 

Bożych, szczęścia , 

radości z każde
go dnia oraz 

dużo zdrowia 

życzą 

A.J. Isztwanowie. 
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Od reda~c.i I 
Kolejny tydzień za nami. Wiele wydarzyło się w życiu 

każdego z nas. Ośmioklasiści , podobnie jak przyszli abi
turienci, przeżywali próbne egzaminy. Nic wielkiego, bo
wiem to tylko próba, a jednak ... O tych pierwszych pisze
my w tym numerze. 

TYDZIEŃ Z GŁOWY 
er W poprzednim numerze pisząc 
o wysokości diet radnych powiatu 
polkowickiego pomyłkowo podali
śmy wysokość najniższego wyna
grodzenia w kraju diet radnych po
wiatu polkowickiego. Rzeczywistą 
podstawą jest wartość przed ubrut
towieniem, która wynosi około 528 
złotych . Pomyłkową wartość za
czerpnęliśmy z Gazety Wrocław
skiej . Zainteresowanych przepra
szamy. 

rr Rada Miejska Polkowic pod
czas ostatniej sesji dokonała wybo
ru trzeciego wiceprzewodniczącego . 
Został nim Ireneusz Traczyk. pre
zes Spółdzielni Mieszkaniowej ,Cu
prum'. Radni podjęli także uchwałę 
o likwidacji szkół podstawowych w 
Suchej Gómej i Tamówku . 

er Grębocice, Wierzchowice i Ra
dwanice nale.tące do powiatu po
Ikowickiego chcą oderwania się od 
niego i przyłączenia się do powiatu 
głogowskiego . Z nieoficjalnych da
nych wynika, że w najbliższym ty
godniu Grębocice będą mogły przy
stąpić z formalnym wnioskiem o 
przeprowadzenie referendum w tej 
sprawie. Mieszkańcy Grębocic twier
dzą. że bliżej im do Głogowa. 

Szerzej o tej sprawie w następnym 
numerze. 

er 1 marca obchodzil iśmy Dzień 
Puszystych. Wszystkim O obfitych 
kształtach życzymy wszystkiego naj
lepszego i oby pamiętali, że ,ko
chanego ciała nigdy nie dość" . 

<r 2 marca we wszystkich polko
wickich szkołach podstawowych od
były się próbne badanla kompeten
cji uczniów klas ósmych. Badania 
analizujące zakres wiedzy zdobytej 
przez osiem lat nauki przeprowa
dzone zostały z języka polskiego I 
matematyki. Ich wyniki miały jedy
nie przekonać nauczycieli i uczniów 
co zostało jeszcze do zrobienia 
przed właściwymi badaniami majo
wymi. 

" Miniona sobota była ostatnim 
dniem przyjmowania kandydatek 
ubiegających się d tytuł Miss Re
gionu Legnickiego' 99. Współorga
nizatorem konkursu jest Urząd Gmi
ny Polkowice. Finał z udziałem naj
piękniejszych odbędzie się 24 kwiet
nia w Polkowicach. 

Likwidacja z fu rtką 
Sporym zainteresowaniem cieszyła się ostatnia sesja Rady 

Miejskiej. Do sali konferencyjnej Urzędu Gminy, w której obrado
wali radni przybyła liczna reprezentacja mieszkańców wsi Sucha 
Górna i Tamówek. Powodem była sprawa likwidacji miejsco
wych szkół podstawowych. 
Ożywioną dyskusję nad projektem uchwały w tej sprawie roz

począł Emilian Stańczyszyn. Burmistrz wyjaśnił, że kontynuowa
nie nauki w szkole w Suchej Górnej stanowi zagrożenie dla 
życia uczniów. Postępujące szkody górnicze grożą budynkowi 
zawaleniem. Pałac, w którym mieści się szkoła wymaga podję
cia działań zabezpieczajacych i kapitalnego remontu. Natomiast 
likwidację szkoły w Tamówku burmistrz motywował złą lokaliza
cją: szkolny budynek znajduje się w sąsiedztwie stawu osado
wegó zagrażającego zdrowiu dzieci. Z kolei zebrani na sali ro
dzice powoływali się głównie na dobro dzieci. Podkreślali, że w 
szkołach miejskich szerzy się agresja. 

W głosowaniu radni przyjęli uchwałę w sprawie projektu 
planu sieci szkół podstawowych i gimnazjum oraz likwidacji nie
których szkół podstawowych przy czterech głosach przeciwnych 
i sześciu wstrzymujących się . Jednocześnie zastrzeżono, że 
uchwała może być skorygowana przez Zarząd Gminy. 

Spore kontrowersje wzbudził również wprowadzony do po
rządku obrad w ostatniej chwili wniosek o powołanie trzeciego 
wiceprzewodniczącego Rady. Wnioskodawca, Andrzej Tatuśko, 
motywował tę propozycję poszerzeniem składów osobowych 
stałych komisji oraz przewidywanym objęciem przez kandydata 
na to stanowisko, Ireneusza Traczyka, funkcji przewodniczące
go Rady (stanie się tak w sytuacji, gdy Andrzej Tatuśko obejmie 
inne stanowisko). 

Argumentacja ta nie przekonała radnych SLD i AWS. - Na 
pierwszej sesji Rada uznała, że wystarczy dwóch wiceprzewod
niczących - przypomniał Andrzej Kulczycki, radny SLD - Przed
stawiona wówczas przez nasz klub kandydatura na trzeciego 
wiceprzewodniczacego została uznana za zbyteczną. Również 
Jan Zarzycki z AWS zarzucał radnym brak konsekwencji. - Po
większenie liczby wiceprzewodniczących to jedynie podnosze
nie kosztów utrzymania Rady - dodał Jan Zarzycki. 

Większość radnych opowiedziała się jednak za kandydaturą 
Ireneusza Traczyka i tym samym prezes spółdzielni "Cup rum" 
został trzecim zastępcą przewodniczącego Rady. 

Kolejnym istotnym punktem obrad było przyjęcie uchwały w 
sprawie powołania doraźnej komisji ds. określenia perspektyw 
rozwoju dla młodzieży. Komisję tworzy sześciu przedstawicieli 
Młodzieżowej Rady Miejskiej i radni miejscy. Jej przewodnicza
cym został radny Tomasz Borkowski. Do zadań komisji należy 
między innymi poznanie możliwości kształcenia młodzieży oraz 
ustalenie szans zatrudnienia w gminie w perspektywie czterech 
lat. 

Ponadto podczas sesji przyjęto zmiany w budżecie gminy 
oraz poszerzono składy osobowe stałych komisji . 

(mac) 

RedaRtor mczeVrj 
An::Irzej Lecń 

MIEDZIOWY TYGIEL 
c:r Nadal z Londyńskiej Giełdy Metali 
nadchodzą niepokojące wieści o tanie
jącej cenie miedzi na światowych ryn
kach. Aktualna cena tego metalu jest 
już o ponad 200 dolarów niższa od 
kosztów produkcji. Analitycy przewidują 
spadek cen nawet do 1200 USD I 

tej sytuacji w zarządzie KGHM P 
Miedż SA przygotowywany jest k 
sowy program obniżki kosztów. Podob
ne programy opracowują poszczegól
ne kopalnie i huty. 

c:r Trwają przygotowania do majo
wych V GłogowskiCh Targów Wieło
branżowych . ZWiedzający będą mogli 
obejrzeć najnowsze technologie bu
dowlane, instalacyjne. izolacyjne i wy- l 
kończeniowe. Będzie można również 
zapoznać się z wyposażeniem miesz
kań. stolarką okienną i drzwiową. no
wymi technologiami grzewczymi oraz 
kredytowaniem budownictwa. Nowo
ścią będą targi miedziowe. nad który
mi patronat objął sam prezes Polskiej 
Miedzi Stanisław Siewierski. Targi od
będą się w głogowskiej hali widowi
skowo-sportowej w dniach od 28-30 
maja. 

er Współpracą z Polską Miedzią za
interesowany jest albański przemysł 
miedziowy Albbakir. Ust intencyjny w 
tej sprawie podpisali ministrowie spraw 
zagranicznych obu krajów Paskal 
i Bronisław Gere.mek. Modemiza 
bańskiej firmy miedziowej powierzono 
lubińskiej spółce Hydrogeometal. 
Oprócz usług konsultingowych Hydro
geometal być może zajmie się rów
nież dostawą linii technologicznych na 
brykietowanie koncentratu miedzi. 

er Klika banków Inwestycyjnych w 
londynskim City zmieniło w ostatnich 
tygodniach rekomendacje wobec 
KGHM Polska Miedź SA Uważają. 
że ceny miedzi osiągnęły już w tym 
cyklU koniunkturalne dno. Teraz mogą 
one tylko wzrastać . Za rekomendacja
mi tych banków europejskich nie opo
wiedział się największy z amerykań
skich banków Inwestycyjnych Merril 
Lynch. 

er 27 lutego w oddziale eksploata
cyjnym kopalni .Polkowice-Sleroszowi
ce" doszło do śmiertelnego wypadku. 
34-letni Franciszek J . został dociśnięty 
ciągnikiem wozu odstawczego do ocio
su podczas wykonywania prac remon
towych. Przyczyny i okoliczności wy
padku bada zakładowy zespół powy
padkowy i Okręgowy Urząd Górniczy 
we Wrocławiu . Zebrał: (ale) 
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Przed testem 
w mijającym tygodniu 

we wszystkich dolnoślą
skich szkołach podstawo
wych odbyły się próbne ba
dania kompetencyjne 
uczniów klas ósmych. We 
wtorek ósmoklasiści pisali 
test z języka polskiego, zaś 
w środę - z matematyki. Te
sty miały pokazać uczniom 
i nauczycielom, co jeszcze 
muszą zrobić przed właści
wym badaniem kompeten
cyjnym, które odbędzie się 
w maju. Niżej prezentujemy 
przedegzaminacyjne wraże
nia uczniów. 
Michał Szymczyk: Nie 

,Drywam, że odczuwam 
~wną tremę, choć jedno
cześnie traktuję fen fest jako 
nie zobowiązującą do nicze
go próbę. Tak naprawdę li
czą się tylko egzaminy 
wstępne do szkoły ponad
podstawowej, a teraz mam 
okazję do sprawdzenia 
obecnego stanu mojej wie
dzy. 
Wojtek Jach: Najbardziej 
obawiam się pytania otwar
tego z języka polskiego. Na 
pisanie pracy przewiduję tyl
ko 45 minut. Może się zda
rzyć, że nie starczy mi cza
su, 

JS.amila: Zawsze przy takiej 
~~zji człowiek przeźywa 

stres. I choć jest to tylko 
próbne badanie kompeten
cji, w środku czuję się roz
dygotana. Mimo to jestem 
optymistką i wierzę, że po
zytywnie zaliczę obyqwa (e
sty. 

Ewelina Koziołek: Niektó
rym może się to wydać 

dziwne, ale podchodzę do 
testów bez obaw. Test z 
matematyki wydrukowany w 
jednej z gazet był moim zda
niem łatwy. Natomiast jeśli 
chodzi o język polski - uwa
żam, że dziewięćdziesiąt 
minut na napisanie pracy i 
odpowiedź na 40 pytań nie 
jest wystarczającym cza
sem. (mac) 

DLACZEGO OŚWIATA 
WYMAGA REFORMY? 

1'1 lutego prezydent Aleksander Kwaśniewski podpisał ustawę 
o reformie systemu edukacji. Tym samym reformowanie oświaty 
stało się faktem. Wszystkie osoby związane z oświatą czeka go
rący okres przygotowań do nowego systemu nauczania. 

O jego zawiłościach mówi Maria Dziadkiewicz, edukatorem 
programu "Nowa szkoła" w Polkowicach. 

Na początku warto wyjaśnić znaczenie słowa "reforma"? 
Według .Słownika języka polskiego" jest to zmiana ulepszająca 
dotychczasowy stan rzeczy, przekształcenie systemu instytucji pań
stwowych, społecznych itp. bez naruszenia ich podstaw. 

Zasadne wydaje się zatem kolejne pytanie: co należy ulepszyć 
w systemie oświaty? 

Z licznych informacji wynika, że z dotychczasowego syste 
mu ksztalcenia nie są zadowoleni zarówno nauczyciele, jak i dzie
ci oraz ich rodzice. Powszechnie słychać narzekania na przełado
wane programy na
uczania i nadmierną 

ilość wiedzy encyklope-
dycznej, która znakomi- I"T'-..... -.c= 
cie nadaje się do roz- n-- ....... --k_ 
wiązywania krzyżówek, 
nie ma natomiast żad- H-- _8_--I1-

nego związku z proble- t~~~:::::==l 
mami spotykającymi 

dziecko w życiu co
dziennym. Dynamiczny 
rozwój wiedzy oraz 
ilość informacji napły
wających do młodego 
człowieka powoduje 
jego dezorientację . Re
forma ma podnieść po
ziom kształcenia, uła
twić dostęp dzieciom 
wiejskim do wyższego 
wykształcenia , przygo
tować dziecko do sa
modzielnego podejmo
wania decyzji oraz zapoznać je z problemami towarzyszącymi 
społeczeństwom integrującej się Europy. 

Jeśli chodzi o poziom wykształcenia to ciągle pozostajemy w 
ogonie Europy. Niespełna 7 procent Polaków posiada wyższe 
wykształoenie . Spora część dzieci ze szkół wiejskich kończy swo
ją edukację w szkole podstawowej. Zaledwie 15 procent tych 
dzieci zdobywa świadectwo maturalne. W mieście , dla porówna
nia, takiej młodzieży jest 80 procent. Szansę wyrównania pozio
mu kształcenia daje gimnazjum i liceum profilowane. 

Szkoła poza przekazywaniem wiedzy musi kształcić umiejęt
ności praktyczne oraz wychowywać młodego człowieka. Reforma 
umożliwi właśnie zachowanie równowagi pomiędzy tymi elemen
tami. Postęp cywilizacyjny spowoduje, że młody człowiek będzie 
w przyszłości zmieniał kilkakrotnie swój zawód. Tylko osoba po
trafiąca myśleć twórczo, uczyć się problemowo, doskonalić się 

i współpracować z innymi poradzi sobie z problemami niesionymi 
przez życie . Szkoła musi zatem nadążyć za kształceniem w no
wym stylu. 

Reforma oświaty jest procesem. O tym należy pamiętać. Jego 
początek przypada na wrzesień , ale pierwsze efekty poznamy 
dopiero po zakończeniu pierwszego, pełnego cyklu edukacji, 
a więc sześcioletniej szkoły podstawowej , trzyletniego gimnazjum 
i trzyletniego liceum profilowanego. 
Ale o tym porozmawiamy w kolejnym wydaniu "Informatora". 

(mac) 

WŁODZIMIERZ LIBERSKI 

2 i 3 marca w kla
sach ósmych wszyst
kich podstawowych 
szkół polkowickich od
były się testy kompeten
cji ucznia. Egzaminy 
przeprowadzono z języ
ka polSkiego i matema
tyki. Testy miałY zako
dowane odpowiedzi 
oraz dane uczniów. Wy
niki odczytywał kompu
ter szybko i bezbłędnie. 
- Próbne badania kom
petencji przygotowują 
uczniów i nauczycieli do 
testu w maju, który bę
dzie równoważny z eg
zaminem wstępnym do 
szkoły ponadpodstawo
wej. Testy te są głównie 
po to, aby uczniowie do
wiedzieli się o poziomie 
swoich wiadomości i 
umiejętności. Jakie 
działy materiałów mu
szą poprawić, co powin
ni powtórzyć. Nasi 
uczniowie takie próbne 
testy pisali już w klasie 
7, więc byli przygotowa
ni do takiego sprawdza
nia wiadomości. Testy 
trwały po 90 min. każ
dy. Z języka polSkiego 
było 30 pytań testowych 
i wypracowanie, które 
jest punktowane według 
rożnych kategorii. Z ma
tematyki było 30 pytań i 
3 zadania. W marco
wym teście oceniają 
nasi nauczyciele, którzy 
zostali w tych kryteriach 
przeszkoleni. Natomiast 
w egzaminie, który się 
odbędzie 23 i 24 maja i 
będzie identyczny jak 
marcowy . sprawdzać 
będzie Komisja Woje
wódzka. (alena) 
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" Niech będzie symbolem jedności i pokoju, 
Niech będzie rękojmą miłości i wierności, 
Niech będzie pomnikiem odwagi i honoru" 

KURKOWE TRADYCJE 
Podczas opracowywania histo

rii gminy Polkowic w materiałach 
archiwalnych natrafiono na doku
menty mówiące o powstaniu Brac
twa Strzeleckiego w 1677 roku. 
Opracowany w 1813 r. regulamin 
zobowiązywał Bractwo do wystawia
nia wart w mieście i ochrony dla 
przejeżdżających wysokich osobi
stości. W 1846r. stan członków 

Bractwa Strzeleckiego liczył 70 
osób i była to najliczniejsza organi
zacja społeczna w ówczesnych Po
Ikowicach. 
9 czerwca 1851 roku Burmistrz Mia
sta Polkowic będąc członkiem Brac
twa funduje jego członkom zawody 
strzeleckie, które stają się tradycją. 
W 1850 Królowa Elżbieta nadaje 
polkowickiemu Bractwu wspaniały 
sztandar za wierność królowi. 

Zielone Świątki były dla Brac
twa Strzeleckiego okresem, w któ
rym odbywały się zawody strzelec
kie, sportowe, zabawy i festyny, któ
rymi żyło całe miasto. Własnością 
Bractwa był Dom Strzelca przy nie
istniejącej już dzisiaj ulicy Dworco
wej . 

W wyniku dalszych poszukiwań 
archiwalnych ustalono, że miasto i 
gmina Polkowice leży na ziemiach 
należących do dziedzica Adama 01-
brachta Przyjmę Przyjemsklego, 
który był również fundatorem i za-

łożycielem miasta Rawicz. Tam też 
w 1642 r. powstaje Bractwo Kurko
we, które swoim zasięgiem jak i 
wspomniane ziemie obejmuje tere
ny Polkowic. Głównym celem Brac
twa Kurkowego było doskonalenie 
kunsztu strzeleckiego członków wy
wodzących się z rzemiosła i ku
piectwa. Pod koniec XVIII w nastą
piła zmiana form działalności Brac
twa w kierunku organizacji o cha
rakterze sportowo-towarzyskim. 
Proponowano członkom Bractwa 
jak i środowłsku imprezy, które z 
czasem stały się tradycją. 

Co roku w okresie zielonoświąt
kowym odbywały się strzelania do 
tarczy o tytuł Króla Kurkowego. Uro
czystości te były uświetniane prze
marszem z bronią przez ulice mia
sta Rawicza, przy dżwiękach orkie
stry wojskowej . Kulminacyjnym 
punktem obchodów było wręczenie 
insygniów królewskich Królowi Kur
kowemu i odprowadzenie go z or
kiestrą do domu, gdzie wydawał 
obiad i tzw. bal królewski. Również 
rzadko spotykaną tradycją było por
tretowanie królów kurkowych w peł
nej gali. 

W, czasie II wojny światowej 
Bractwo Kurkowe w Rawiczu zo
staje zlikwidowane. Po jej zakoń
czeniu wznawia działalność lecz w 
znacznie skromniejszej formie. 

Dopiero w 1948 roku w niewyja
śnionych dotąd okolicznościach zo
staje nagle wstrzymana działalność 
tego stowarzyszenia, zaś jego ma
jątek przekazany Zarządowi miasta 
Rawicza. 

Okres powojenny nie sprzyjał 
ziemi polkowickiej . Dopiero w 1998 
r. przy ogólnej potrzebie powrotu 
do życia różnych organizacji spo
łecznych przy miejscowej Spółdziel
ni Mieszkaniowej "CUPRUM" w Po
Ikowicach powstała grupa inicjatyw
na na czele której stanął Wiktor 
Hajer. Grupa ta postanowiła reak
tywować działalność polkowickiego 
Bractwa Kurkowego na bazie i tra
dycji Bractwa Kurkowego w Rawi
czu. Na wniosek grupy inicjatywnej 
powstał Komitet Założycielski , w 
skład którego weszli Wiktor Hajer, 
Roman Cisakowski i Witold Beller. 

Celem działania Bractwa Kur
kowego jest pielęgnowanie , zacho
wanie wiemości i przywiązania do 
Rzeczypospolitej Polskiej oraz pod
trzymywanie wiekowych tradycji 
Bractwa Kurkowego. 

W najbliższych miesiącach 
Bractwo rozpocznie swoją działal
ność w przygotowywanej przez sie
bie siedzibie, starej stacji kolejowej 
na ulicy Brackiej nr 1. 

(dna) 

DZIAŁAĆ NA CUDZYM 
Miejsce jakby zapomniane przez 

wszystkich. Od głównej drogi przeci
nającej wioskę na dwie równe czę
ści oddziela je skromny drzewostan. 
Tuż za nim zupełnie inny świat. Ty
powy pegeerowski plac. Otaczające 
go zabudowania niczym nie przypo
minają miejsca tętniącego niegdyś 

dobytek Ośrodka, który dzierżawią 
od polkowickiej Fundacji Rolnej 
.Plon". 

Gospodarz jakby zapomniał o 
jego istnieniu. Stan techniczny bu
dynków pozostawia wiele do życze
nia. Sypią się stropy. Ściany nie pa
miętają ani tynku, ani farby. Mimo 

r-----------------, fatalnych warunków socjalnych 

życiem . Dziś jest tam przygniatająca 
cisza, której towarzyszą brzydota, 
szarość i brud. Ogromny plac poryty 
koleinami i dołami w ciepłe dni wy
pełniają rozbrykane miejscowe dzie
ciaki znające każdy zakątek. Ciszę 
zakłócają przejeżdżające niekiedy 
przez plac samochody ciężarowe. 

Miejsce, o którym mowa, to były 
PGR w Polkowicach Dolnych. 
Skromny jego kawałek zajmowany 
jest dziś przez polkowickie Stowa
rzyszenie na rzecz Dzieci Niepełno
sprawnych, które prowadzi tam Ośro
dek hipoterapeutyczny. pomieszcze
nie "biurowe" oraz ujeżdżalnia to cały 

działalność Ośrodka hipotera
peutycznego przynosi nadspo
dziewanie dobre wyniki, o czym 
świadczą miedzy innymi opinie 
rodziców chorych dzieci. 
- Mój syn miał duże skrzywienie 
kręgosłupa - mówi Pani Boro
wiec - Na początku uczęszczał 
na zajęcia rehabilitacyjne. Póź
niej skorzystaliśmy z oferty 
Ośrodka hipoterapii. Na efekty 
nie musieliśmy długo czekać. 

Lekarz stwierdził, że jest ogromna 
poprawa a skrzywienie kręgosłupa 
praktycznie zniknęło. 

Polkowickie Stowarzyszenie po
stanowKo doprowadzić obiekty, z któ
rych korzysta, do jako takiego stanu. 
Mimo skromnych środków wykonali 
drobne roboty kosmetyczne. Odre
montowany mniejszy budynek, zwa
ny cielętnikiem, stał się przytulnym 
miejscem nie tylko dla koni. Tym
czasem znacznie większa stajnill 
przeznaczona została do rozbiórki. 

- Zależało nam na stworzeniu 
dzieciom i pracownikom prowadzą
cym zajęcia w miarę przyzwoitych 

warunków-wyjaśnia Iwona Pieczar
ska, prezes Stowarzyszenia Dzieci 
Niepelnosprawnych - W tym celu 
zainwestowaliśmy, mimo skromne
go naszego budżetu. Co innego mie
liśmy zrobić, skoro żaden z miejsco
wych biznesmenów nie chce pomóc 
w wyremontowaniu tych obiektów. 
Znależliśmy się w sytuacji, która nie 
daje nam gwarancji, te nasza praca 
nie pójdzie na marne. W katdej chwili 
właściciel mote wymówić nam dzier
żawę żądając abyśmy się wynieśli. 
Co wtedy? Co stanie się z chorymi 
dziećmi, pracownikami? O włożonej 
pracy i pieniądzach nie wspomnę. 
Kto nam zagwarantuje, te to co wy
remontujemy czy kupimy nie prze
padnie. Jesteśmy przecież "na cu
dzym~ a nasza działalność nie zna 
swojej przyszłości. 

Nie ma rzeczy czy spraw nie
możliwych do załatwienia . Tak twier
dzi prezes Fundacji Rołnej .Plon" Jan 
Bytniewski, 

- Nie dopuścimy do zmarnowa
nia ludzkiego zapalu i kilkuletnich do
świadczeń Ośrodka hipoterapii. Mam 
nadzieję, te środowe (3 bm.) ustale
nia usatysfakcjonują pracowników, 
rodziców i dzieci. Ośrodek w Polko
wicach Dolnych mote nadal funk
cjonować spokojnie. 

Ostateczne rozwiązanie proble
mu, jak zapewnia Jan Bytniewski, na
stąpi w 2000 roku. 

(ana) 

ROZMOWY LI! 
NIEKONTROLOWANE _ 

Chcę podzielić się z Wami moimi 
refleksjami związanymi z retransmisji 
telewizyjnej z ostatniej sesji. Jestem 
emerytką od 10 lal Przyznam, że na 
początku lat 90-ych żyło mi się lepiej i 
łatwiej niż w chwili obecnej, a przeży
łam wiele zmian ( ... ) Jest mi obojętne 
kto rządzi, bo nikt nie posiada monopo
lu na mądrość. W decyzjach i uchwa
łach Rady Miejskiej powinno domino
wać dobro mieszkańców oraz konse
kwencje przyszłościowe, które z sobą 
niosą (. .. ) Radnego powinny cechować 
mądrość. inicjatywa, tolerancja dla cu
dzych poglądów, dyplomacja, takt i au
torytatywność ( ... ). Mądrzy ludzie zawsze 
pozwalają się wypowiedzieć innym, w 
tym także opozycjI, by wyciągną wnio
ski dla właSnej działalności. Oni też prze
cież reprezentują poglądy swoich wy
borców. Jedno mnie pociesza, że ludzie 
na których glosowałam weszli do Rady i 
nie są na razie bufonami, ani krzyka
czami z okresu .Llberum veto-. 

Na podstawie moich obserwac'i 
podziemam obecnych radnych na 
la czy, krzykaczy I odsiadywa . 
związku z tym uważam, że diety powin
ny być wypłacane za konkretne działa
nie na rzecz mieszkańców gminy. a nie 
za udzial w sesji czy posiedzeniu komi
sji. Poza tym - zwłaszcza. że każdy z 
radnych pracuje w którejś z komisji -
uważam. że dokonania poszczególnych 
komisji powinny być opublikowane na 
lamach Informatora. Przynajmniej raz w 
kwartale. Wówczas każdy z mieszkań
ców będzie mial pełny obraz pracy po
szczególnych radnych oraz będzie mógł 
ocenić czy dokonał właściwego wyboru. 

Jadwiga Gromadzka 

Advocem. 
Ze zdziwieniem przeczytałem list do 

redaktora naczelnego ,Informatora Pn
Ikowickiego-, a ponieważ po części do
tyczył on także i mojej osoby. postaram 
się na niego odpowiedzieć: 
1 .• Informator PolkoWlcki' otrzymał list 
od czlonka jakiegoś klubu, chyba takie
go samego jaki udało się niektórym 
z nas założyć w dzieciństwie. 
Oficjalnie PolkoWlcki Klub Radnych SLD 
nie istnieje, & 61 pkt. 1 i pkt. 2 s ' 
Gminy Polkowice mówi o tym. że 
ni mogą zakładać kluby radnych ab , 
się jednak stało potrzeba jest 5 radnych 
chcących taki klub zaIoŻYć". 
2. W odpowiedzi na pkt 3 tego listu: 
Dlaczego osoba tak często zabierająca 
głos w obradach. zamiast kierować swe 
słowa do radnych lub w stronę stołu pre
zydialnego, dorzuca swoje trzy grosze. 
zawsze w stronę kamer telewizyjnych 
albo w stronę prasy. Cz)7.by 
zmartwychwstał nam Marcello Mastro
iani, ale .polkowlcki"? 
3. Osobę podpisującą się pod listem In
formuję: 
- po pierwsze jest pan radnym miasta 
i gminy Polkowice. a nie radnymSLO 
Oedynie z ramienia SLD), 
- po drugie chcąc się nazywać ,radnym 
SLD' musi pan założyć klub radnych 
SLD, aby tak się stało, wg. powyższego 
& 61 potrzebuje pan 5 jego czlonków. 

Resztę pozostawiam bez komenta
rza i informuję osoby. które groziły mi po 
ul<azaniu się .Informatora Polkowickie
go dzwoniąc do mnie do domu i wysy
łając kartki pocztowe na mój adres do
mrmy, te nie będę więcej podejmował 
polemiki na łamach .Informatora Polko
wicklego' . Nie boję się gróźb, ale z klm 
tutaj rozmawiać ... 

Marek 8uczma 



Reklama 

"Renata" 
ul. Górników 31, ul. K.B.Kominka 5H 

AKTUALNOŚCI --------
4 Przy zakupie dużego opakowania pieluszek PAMPERS - pakiet chusteczek higienicznych TEMPO lub CHIPSY PRINGElS - GRATIS!!! 
~ Przy zakupie proszków VIZ/R, ARIEL, BOLO i TlX w foliowych opakowaniach - mydełko CAMAY - GRATIS!!! 

NOWOŚĆ!!! I NOWOŚĆ I!! 
Cała linia pielęgnacyjna kosmetyków firmy MATIS. Proponujemy kartę Ca ła linia pi elęgnacyjna i upi ększająca kosmeryków 

stałego klienta na zakup produktów tej linII z RABATEM III firmy LUMENE. 
Dotychczasowa, szeroka gama kosmetyków upiększających została I Z a p r a .sza",.y do s ko rzys ta n i a 

poszerzona również o kosmetyki firmy MAX FA C TOR z cocygodn io'W'ego TrI akij ażu . 

RENAULT 
" •• hlaDce 
, I I I 

24 hl 

____ ~ ____________ ~~ ____ ~~ ____ ~ ________ __J 

Serdecznie zapraszamy do skorzystania z naszej oferty promocyjnej, a także do zapoznania się z aktualnymi 
cenami produktów zamieszczonych w wydawanej co miesiąc gazetce. 

@ 
RENAULT 
TO PEŁNIA lYClA 

Firma G6rny-Poczynek s.c. 
59-300 Lub,n. ul. Słowiańska 23-25 

leI. (076) 844·1H1. 844-4>51 
fax. (076) 642-17-25 

loz. CZĘŚCI ZAMIENNYCH I 
ISERWlsl 

NIE CZEKASZ, WYBIERASZ, 
PŁACISZ I ODJEŻDżASZ 

Olf1fA 
DRZWI 
ROLE1Y~ 

WITRYNYT 

HURTOWNIA 

IJDRU CZEI(II 
oferuje: 

- druki księgowe kadrowe, magazynowe, 
- segregatory, pojemniki, 
- wyposażenie biur . 
- artykuły szkolne (długopisy, ołówki, gumki) 
- papier komputerowy 

(dowóz towaru własnym transportem) 

ul. Dąbrowskiego 5, Polkowice, tel. 845-33-12 
(obok " beczki ") 

"1Ja/' na !7ta/'tJ.1D()8 • 
ul. Rynek 26, (na przeciwko UG) 

tel. 847-48-94 
zaprasza od poniedziałku do czwartku 

oraz w niedzielę w godz_ od ] 000 do 2100 

w piątki i soboty od ]] 00 do 2300 

(sobotnie wieczoly przy 'wiecach) 

Ul. BACZYŃSKIEGO 14 
5 -320 POLKOJICE 

Polecamy: 
obiady domowe, napoje, piwo, przekąski, 
hamburgery, fiytki 
Organizuj emy: 

tej: (076) 845-24-01 
fax: (076) 845-44-81 

imprezy okolicznościowe z pełną obsługą 
(także u klienta), 
Realizujemy: zamówienia telefoniczne .-# 
z dowozem na miejsce / / 
A ponadto: / 
pieczenie prosiaka, pieczenie indyka, / / ~ \ ~ ,. 

/ -!J>~ 
Zapraszamy // "'~ 



~ ___________ lt __ e_kJ __ a_rn_a __________________________________ ~p~ią~te~k~,~5~m~a~rc=a~1~9~9~9~r.~ 

Z okazji dorocznego Dnia Kobiet wszystkim paniom, zarówno tym dużym jaki i trochę mniejszym, życzymy 
piękniejszych dni, a więc mniej zmartwień, a więcej powodów do radości. 

Fotoreportaż zatytułowany "Dzień, jak codzień przygotowała Alena Krzyżanowska. 



· . z,/t·,;tN/II1' . 7)'!/(('N'(~// piątek. 5 marca 1999 r. 

ASTRA CLASSIC 
PEŁNY PAKIET UBEZPIECZEŃ 
GRATIS! 

Reklama 

Tylko W- salonie OPLA 
------------- ZAPRASZAMY ------------

OPEL B WAJM-CAR - GŁOGÓW tel. (076) 833- 10·80 do 83 
Salon· SerWis cZlJnnlJ: 
Pon • Piltt: 8°°. 18°° 
Sobota: 9°0 • 15°0 

ZAKŁAD INSTALACJI 
I ROBÓT BUDOWLANYCH s.c. 

SYSTEMY GRZEWCZE, SANITARNE I GAZOWE 

SIEDZIBA: 59-100 Polkowice, ul. Skalników 69/7 FILIA: 59-300 Lubin, ul. Wiązowa 20 
l./fax: (076) 844-77-93, tel.: (076) 845-21-42, tel. kom.: 0601 53-62-21 

SKLEP FIRMOWY: 59-100 PQlkowice, ul. KB.Kominka 4 tel. (076) 845-11-23, tel. kom. 0601-70-92-64 

OFERUJEMY USŁUGI ZAKRESIE: POSIADAMY W SPRZEDAŻY: 
- kotły gazowe c.o. 
- grzejniki 
- rury i kBztattki miedziane 
- rury i armatura Btaiowa 
- ceramika i armatura Banitarna 

'N pełnym zakreBie 

AVO N 
Cosmetics p O i S k a 

zaprasza 

ŚWIAT PIĘ.I<NA 
* niepowtarzalna okazja obejrzenia 

pełnej oferty kosmetyków 

* pokazy makijażu 

7< porady kosmetyczne 

* bezpłatne katalogi 

* konkursy z cennymi nagrodami 

* akcja Wielka Kampania Życia 

dnia 6 marca godz. 1000 
- 1500 

w Polkowicach - Zespół Szkół 
ul. Skalników 6 

WSTĘP WOLNY 

2 

I 



____ R_e_kl_a_m_a _______ _ ___ ----"-'Pi=ąte;:.;.;k:.....;;. 5_m=ar..:..;;ca....;.1.:...;:;99..:....9 _r. _ . ~"/r-/Y/N//t./ ':/)'~'N'Ii-h' 

ZAKŁAD POGRZEBOWY 
"OSTATNIA POSł.VGA" 

- RUMNY ( o now i łębow ), 
- PRZEWOZY (krajow i zagrani zne), 
- KOMPL I OWE ZAŁATIVlA rE 

FORMAL " I PO RZEBO\VY H 
I CME AR y H. 
kowice, ul. Zachodnia 8 (obok Przychodni Stomatologicznej) 

: 845-44-19 
całodobowe : (076) 833-24-09, 0601 55-35-06 

GŁOG 

Aleja Kazimierza 
Wielkiego 6 

Volkswagen Group tel./fax 833-56-11 

serwis 833-17-89 

Volkswagen Group 

W LUBINIE 
UL.I<ILIŃSI<IEGO 5 

TEL. 841-55-83 

Seat Cordoba w cenie od 36.690 * ,. 
~ rok produkcji 1999r. 

Salon czynny od poniedziałku do piątku od 1000 do 1700; 

soboty od 1 000 do 1500 
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Pomóż z' qj q c..z, kowl po lic..z' yć. ile 

marc..newe k m a w z'apasle. 

.. Tak ze sobą 
ai uszyły far-

tańcowały, 

tu ch cały" 

Podaj tytlIł w iersz.a 
Z którego poc.hodzi 
ten c.ytat. 

rty pocztowe z trzema prawidłowymi rozwiązaniami wezmą udział w losowaniu nagrody niespodzianki. Termin nadsyłania lub dostarczania do 
redakcji upływa 12 marca. Aby wybrać dla zwydęzcy odpowiednią nagrodę prosimy przy nazwisku podać wiek dziecka. 
Miło nam donieść, że zwydęzcą łamigłówki z 19 lutego została Alicja CIsieIska z ul. Hubala. Nagroda Jest do odebrania w siedzibie redakąi 

Fundatorem nagrody jest Klub Międzynarodowej Prasy i Książki Sp. z 0.0. w lubinie ul. Armii Krajowej 25 

z 2vcln ffilOOSZVCH SrCR Ta strona przeznaczona jest dla młodszych Czytelników. Na pozostałych piszemy o problemach dorosłych . 
1------------ -- Nigdy jednak dotąd nie poruszaliśmy Waszych spraw. Chcemy te zaległości nadrobić . LIczymy na Waszą 
współpracę. Piszcie o wszystkim, co wi~e się z codziennym życiem Waszej szkoły i klasy. Wiemy, że dzieje się wiele dobrego. Piszcie jednak i o tym 
co chdelibyście zmienić, ulepszyć, poprawić. Mamy nadzieję , że swoimi uwagami, spostrzeżeniami i propozycjami podzielą się także Wasi nauczycie
le. Czekamy na wasze sygnały i propozycje. 

"matematyka Jest alfabetem. przy pomocy którego nóg opisał wszechświat" - Galileusz 

JEDNA Z SZESNASTU 
27 lutego w Polkowicach od

był się rejonowy konkurs mate
matyczny dla najlepszych 
uczniów szkół podstawowych. 
Uczestniczyło w nim 56 uczniów 
z 21 szkól rejonu lubińskiego. Or
ganizatorem był Oddział Kurato
ńum w Lubinie, zaś gospoda-

polkowieka SP-4 im. A. Ka
skiego. 
W oczekiwaniu na wyniki 

uczestnicy mieli możliwość sko
rzystania z sal informatycznych i 
czytelni szkolnej. Większość jed
nak z niecierpliwością i z niema
/ym zdenerwowaniem na ogło
szenie wyników oczekiwała w 
hollu szkoły. Na wielu twarzach 
widniało rozczarowanie . - W po
równaniu do miejskich eliminacji 
ten etap był o wiele trudniejszy -
mówi Wojciech Jach - Zdecydo
wanie za dużo było zadań na do
wodzenie i geometrii - dodaje 
Paweł Czaja (obaj reprezentują
cy SP-3 Polkowice) - Uczyliśmy 
raczej na rachunki, równania i 
dlatego nie jesteśmy optymi
stycznie nastawieni co do wyni
ków konkursu. 
Około godziny 16.00 komisja 
ogłosiła listę 16 laureatów, któ
rzy będą reprezentować nasz re
jon w dalszym etapie rywalizacji. 
Zwycięzcy otrzymali nagrody 

książkowe a wszyscy uczestni
cy pamiątkowe dyplomy. Prze
wodniczący komisji Marian Ko
walik, matematyk z lubińskiej SP-
5 był bardzo zadowolony z po
ziomu, jaki reprezentowali 
uczestnicy. 

- O poziomie konkursu świadczy 
liczba laureatów - mówi prze
wodniczący jury - Był bardzo 
wysoki co wcale nie znaczy, że 
nie było uczniów słabych. Jest 
nam jednak bardzo miło, że 
wszyscy podeszli bardzo serio 
do tego, co ich tutaj spotkało. 

Przygotowali się wspaniale. 
Oczywiście w tym miejscu nale
ży podziękować także nauczy
cielom. To dzięki nim ich pod
opieczni mogli osiągnąć takie, a 
nie inne wyniki. Opinii mówiącej, 
że matematyka należy do przed
miotów których nie da się na
uczyć, nie potwierdzili uczestni
cy konkursu. 

Zwycięzcą zostal ubiegło
roczny triumfator Ma
ciej Kawecki z SP-7 w 
Lubinie, który uzyskał 
maksymalną ilość 
punktów. Jedyną 
przedstawicielką Po
Ikowic wśród laure
atów była Anna Żmu
da. Ostatecznie zajęła 
ona 6 miejsce uzysku
jąc 21 ,5 punktu na 25 
możliwych . Jest 
uczennicą Vll lc SP-1 . 
O sobie mówi niewie
le. Lubi oczywiście matematykę 
oraz język angielski . W wolnych 
chwilach czyta książki. 
- Jestem zadowolona i usatys
fakcjonowana z mojego wyniku -
mówi skromnie Ania - Oczywi
ście mogło być przecież gorzej. 
Nie ważne jest miejsce. Miło jest 
widzieć swoje nazwisko wśród 
najlepszych. 

Dumna i zarazem szczęśli
wa była także nauczycielka Ani, 

p. Dorota Gnych 
- Zwycięstwo Ani nie było szcze
gólnym zaskoczeniem - wyjaśnia 
- jest jedną z najlepszych uczen
nic w swojej klasie. Jej pracowi
tość i sumienność musiały kie
dyś zostać nagrodzone. I tego 
właśnie jesteśmy dziś świadka
mi. Teraz pozostaje nam solid
nie przygotować się do woje
wódzkiego konkursu i życzyć 

sobie kolejnego zwycięstwa. 
Oczywiście my również dołącza
my s ię do życzeń i trzymamy 
kciuki!!!! 
P.S. 
Organizatorzy serdecznie dzię
kują sponsorom konkursu; pie
kami p. K. Janczaka oraz polko
wickiej Spółdzielni Mieszkaniowej 
• Cuprum " 

Beata Iwaniak 
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ZAKŁAD DRZEWNO-BUDOWLANY 
oferuje budowę domów konstrukcji szkieletowej drewnianej w 

TECHNOLOGII KANADYJSKIEJ 
oraz budowę pawilonów handlowych. 

Sprzedaż za gotówkę lub w systemie ratalnym. 

Proponujemy krótkie terminy realizacji już od 3 do 6 miesięcy. 

Ceny promocyjne 
od 750 do 1.100 zł/m2 

Adres: 
59-320 Polkowice 
ul. Krzywa 3 
tel./fax 845-81-25 

Przedsiębiorstwo Usługowo-Handlowe 

59-301 Lubin, ul. M. Skłodowskiej Curie 82 
tel. 846-27-70, fax. 846-21-93 

Elektrody 
materiały i urządzenia spawalnicze 

renomowanych firm: Balldon, Bohler, ESAB, Castolin, Bester l inne 

Przedsiębiorstwo 
Produkcyjno-Handlowo-Usługo 

59-301 Lubin. ul. M. Skłodowskiej Curie o~ 
tel./fax. 846-21-93 

- odzież robocza, fartuchy - środki czystości 
- obuwie profilaktyczne - odzież medyczna 

Reprezentujemy interesy zakładów pracy chronione}. 

NASZ STYL 
Oferuje do sprzedaży: 

~LASZCZE,KOST~, 
ZAKIETY, GARNITURY 

oraz 
SZYCIE NA MIARĘ 

a także: 
ręczniki, pościel, obrusy i inne 

5'-S20 hIllowIce, aL Lipowa 1.5/1.. 
cąllae od 1.0·· do J. ... 

I 
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RUSZA III LIGA 
Wreszcie sympatycy polkowic

kiej pil ki nożnej doczekali się tej 
upragnionej chwi li. W najbliższą so
botę bowiem rusza piłkarska karu
zela III ligi. W inauguracyjnym spo
tkaniu Górnik Połkowice przed wła
sną publicznością wystąpi przeciw
ko GKP Gorzów. Początek meczu o 
godz. 15.00. Wcześniej, bo o 13.30 
trampkarze Piotra Wójcika rozegra
ją towarzyskie spotkanie z zespo
łem Hervolge Kopenhaga. 

Tymczasem w ubiegłą sobotę pil
karze Górnika Polkowice po raz 
ostatni rozegrali sparingowy mecz. 
Tym razem ich przeciwnikiem byli 

HALOWY MARATON 
Tak można by określić zmagania 

halowych piłkarzy Cuprum Polkowi
ce. którzy w ciągu tygodnia rozegra
ją aż trzy mistrzowskie mecze. Pierw
szy mają już za sobą. W minioną 
. ielę w Lubinie polkowiczanie bo-

zmierzyli się z tyskim Interem. 
Byo to wyrównane i stojące na do
brym pOZiomie widowisko. Ostatecz
nie zwyciężyło Cuprum 4:1 (2:1). po
prawiając tym samym swój dotych-

pilkarze G6mika Walbrzych. Mecz 
mógł się podobać, zwłaszcza, że 
pilkarze swoje umiejętności zapre
zentowali już na zielonej murawie. 

Zwyciężyli gospodarze 3:1 po bram
kach Salamońskiego, Na'ikręta i Je
ziomego. 

czasowy bilans bramkowy. Tym, ra
zem na listę strzelców wpisali się 
Ciastko i Grądowski, którzy zdobyli 
po dwie bramki. W momencie skła· 
dania gazety do druku Polkowicza
nie rozegrali zaległy mecz z war
szawskim lywcem. Tymczasem w 
najbliższą sobotę ponownie w Lubi
nie podejmować będą Goldenma
jer Kraków. Początek meczu o 
god.14.30. Godzinę wcześniej w sta
łym miejscu podstawiony będzie au
tobus dla kibiców. 

WYM~CZONE ZWYCI~STWO 

Tego r.hyba nikt się nie spodzie
wał. Koszykarki Orla Polkowice uwa
żane za faworytki sobotniego spo-

Z NOTATNIKA SZS 
Z udziałem kilkudziesięciu za

Wodników reprezentujących wszyst
kie szkoły podstawowe w minioną 
sobo ę w Zespole Szkół odbył się 
miejski finał w tenisie stołowym . Tym 
razem rywalizowały drużyny. 

W kategorii dziewcząt starszych 
zwyciężył pierwszy zespół SP-1 w 
składzie : Miś-Wolak Drugie miejsce 
przypadło drugiemu zespołowi SP-
1, trzecie II zespołowi SP-4. Wśród 
dziewcząt młodszych najlepszym 
okazała sę pierwsza drużyna SP-1 
(Leslńska-Miś) przed SP-1 II, a trze
cie ł zespół SP-4. 

W kategorii chłopców starszych 
bezapełacyjne zwycięstwo odniosła 
pierwsza drużyna SP-1 w składzie 
Narwojsz-Dzięba. Drugie miejsce wy
walczył drugi zespół SP-1. a trzecie 

tkania o mistrzostwo II ligi miały 
sporo kłopotów ze swymi rywalka· 
mi z GTK Gorlice. O słabej grze 
linii defensywnej i skuteczności 
może świadczyć wynik po pierw
szej części spotkania. Gospodynie 
bowiem przegrywały 35:40. Męska 
rozmowa trenera z drużyną w prze
rwie spotkania przyniosła spodzie
wane efekty. Okazało się , że tylko 
na chwilę . Na szczęście wszystko 
zakończyło się pomyślnae. Osta
tecznie zwyciężył Orzeł ałe tylko 
65:62. Najwięcej punktów zdobyły: 
Fedońak 16, Kłosińska 14, Chrzcza· 
nowicz 11 oraz Klimkowska i Urban 
po 9. 

W najbliższą sobotę o godzinie 
17.00 polkowicki Orzeł podejmuje 
AZS Kraków. Mamy nadzieję, że 
tym razem podopieczne Wojciecha 
Spisackiego zagrają na swoim nor
malnym poziomie. 

pierwszy zespół SP-4. Wśród 
chłopców młodszych zwyciężyła 

pierwsza drużyna SP-1 w skladzie 
Lopko-lmuda. Drugie przypadło 
SP·3, a trzecie SP-1 (drugi zespół) 
Finał rejonowy tych rozgrywek od
będzie się w najbliższą sobotę w 
Zespole Szkół. Począlek zawodów 
o 9.00. 

W ubiegłą sobotę pod- KOLr'JNA ftORAZ' KA 
czas 18 kolejki spotkań o mi· ~ r 
strzostwo II ligi pOlkowickie 
szczypiornistki doznały kolejnej po
rażki. Tym razem przegrały u sie· 
bie w Głagowle z Sokołem 2:ary 
11 :25 (5:8). Trzeba jednak przy
znać, że podopieczne Czesława 
Dziatklewicza poczynają sobie c0-
raz śmielej . W poprzedniej rundzie 
z tym zespołem nasze piłkarki prze
grały duŻO większą różnicą Szko-

da, że w tym spotkaniu linia ofen
sywna nie dor6wnywała kroku zna
komicie grającej defensywie. Być 
moŻe wówczas.. . Jak zwykle zna
komicie zagrała Katarzyna Czech 
zdobywając przy tym 8 bramek oraz 
doskonale broniąca Aneta Chupka. 
W najbliższą sobotę nasze szczy
piornistki wyjeżdżają do Sułkowie. 

PLEBISCYT SPORTOWY 198 
Zakończyło się czasochłonne obliczanie głosów nadesła
nych przez naszych Czytelników na najpopularniejszych 
sportowców, trenerów i działaczy sportowych. Tegoroczna 
ilość kuponów przeszła nasze najśmielsze oczekiwania. 
Po dokładnym obliczeniu na adres redakcji nadesłali Pań
stwo ponad 4 tysiące kart z nazwiskami Waszych ulubień
ców. Oto lista zwycięzców naszego plebiscytu. 

TRENERZY 
1. Zbigniew Lemiesz (karate) - 3.967 pkt. 
2. Piotr Wójcik (piłka nożna) - 2.427 pkt. 
3. Mirosław Dragan (p. nożna) - 2 .162 pkt. 
4. Robert Pierzchała - 1.923 pkt. 
5. Zenon Mikołajczak - 1.403 pkt. 
Dalsze miejsca zajęli : Sł . Słowiński . W. Spisacki, 
M. Jurak, E. Niemiec i Zb. Radzięciak. 

SPORTOWCY 
1. Anna Soliwoda (karate) 
2. Grzegorz Karmelita 
3. Tomasz Salamoński 
4. Justyna Kłosińska 
5. Michał Dziedzic 
6. Sławomir Kułyk 
7. Robert Biały 
8. Ola Urban 
9. Karolina Popławska 
10. Łukasz Łoziński 

- 2.876 pkt. 
- 2.427 pkt. 
- 2.320 pkt. 
- 2 .175 pkt. 
-1 .634 pkt. 
- 1.027 pkt. 
- 1.017 pkt. 
- 847 pkt. 
- 426 pkt. 

DZIAŁACZE SPORTOWI 
1. Andrzej Pilimon - 2.427 pkt. 
2. Włodzimierz Olszewski - 1.846 pkt. 
3. Janusz Isztwan - ~ .824 pkt. 
5. Krzysztof Korsak - 994 pkt. 

Zwycięzcom serdecznie gratulujemy. Listę nazwisk Czy
telników, którzy wylosowali nagrody niespodzianki podamy 
w przyszłym numerze. 

Z METĄ W POLKOWICACH 
W ubiegłą środę Polkowice 

odwiedził Ryszard Szu rkowski , 
w związku z przyznaniem na
szemu miastu organizacji mety 
piątego etapu tegorocznego 
Wyścigu Pokoju. Podczas kon
ferencji prasowej nasz gość 
między innymi powiedział; 

- Polkowice to zawodowcy. 
Przez to miasto przejeżdżało już 
wiele wyścigów o dużej randze. 
Miejscowi działacze kolarstwa 
mają spore doświadczenie, dla
tego nie obawiamy się organi
zacji tutejszego etapu. W związ-

ku z tym należy podpisać umo
wę niczego nie obawiając się. 

Piąty etap przebiegać bę
dzie ze Szklarskiej Poręby do 
Polkowic i bedzie nieco dłuż
szy niż początkowo przewidy
wano. Organizatorzy bowiem 
nie przewidzieli zamknięcia 
mostu na Kaczawie w Legnicy. 
Tak więc kolarzy bedą mogli 
oglądać zamiast Legniczan -
Prochowiczanie. Etap z metą w 
Polkowicach liczyć będzie po
nad 200 km. 

I 
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INTER CONSULT 

PROMOCJA! 
• a::: .. •• • 

KARTA + MARKOWY 
TELEFON JUŻ OD 

199-, 
ZŁOTYCH BEZ VAT 

POLKOWICE UL. BROWARNA 24 A 
TEL. (076) 847-49-29, FAX (076) 847-49-28 

LIczba zestawów promocyjnych ograniczona. 
Telefon działa wyłącznie z karlą aktywa<:yJną Sled 
PLUS GSM 

Trzymaj rękę na Plusie 

Spółdzielnia Mieszkaniowa "Cuprum" w Polkowicach 
ul. Skrzetuskiego 2 tel. /076/ 845-16-18 fax 076 845-16-18 
ogłasza przetarg nieograniczony na: 

.. budowę budynku administracyjnego Spółdzielni 
w Polko wica ch przy ul. Kolejowej" 

• pOW. zabudowy 164 m2 
• pow. całkowita 398 m2 
• kubatura 3980 m3 

Termin realizacji 
Wadium 

·15 m.-cy 
• 30.000,00 zł 

Specyfikację istotnych warunków zamówienia można odebrać 
w Dziale Remontowo-Technicznym Spółdzielni .Cuprum" 
ul. Kolejowa 24 Polkowice za opłatą w wysokości 20 zł.+VAT. 
Uprawniona do kontaktu z oferentami - Anna Piwońska 
/tel. 845-16-88/. 
Termin złożenia ofert - 30.03.1999r. do godz. 17.00. 
Otwarcie ofert - 31.03.1999r. o godz.11.00 
W Dziale Technicznym Spółdzielni ul. Kolejowa 24. 

W przetargu mogą wziąć udział oferenci którzy : 
1/ spełniają wymogi określone w specyfikacji istotnych warun
ków zamówienia. 
21 spełniają wymogi określone wart. 22 ustawy o zamówie
niach publicznych. 
3/ nie podlegają wykluczeniu z postępowaniem art.19 ustawy 
o zamówieniach 
publicznych. 
Kryteria wyboru oferty i ich znaczenie: 
1. cena 70% 
2. wiarygodność 20% 
3. termin realizacji 10% 

· • 

I KĄCIK ŻYCZLIWOŚCI I 
z ołwjl urodzin Ilmtenin kocltanemu Kazlowi 

duio serdeC2TlOści i mnóstwo całusów przesyła tona 
MarySIa. Opóźniente nas~1o z winy redakcji. 

Wszyslkim koleżankom z redakcji I działu mar· 
ketlngu Informalora PoiI\(JWickiego z okazji Dnia 
KobIel tyczenia wielu uśmiechów oraz powodów do 
radoścl i szczęścia przesyla męska część zespołU 
redakcyjnego. 

Wszystkim pilkarzom I trenerowi Gómlka Po
Ikowi<:e samych zwycięstw i awansu do II ligi życzy 
wiemy kibic. 

Z okazji szóstych urodzin Martynie Bandur
sklej duto zdrOWIa. uśmIeChu na co dzień oraz sa
mych szOslek w szkole tyczą rodzice 

Franuś wracaj szybł<o ze szpitala. bo tęskni
mylll Rodzina i przyjaciele. 

Marcie BHaus z okazji urodZIn dużo szczę
ścia. pomyślności oraz znalezienia świetnej pracy. 
tyczy siostra 

Bądź zawsze szczęśliwy. złym losom nlezna· 
ny. uprzejlTlY. czuIy. przez wszystkich kochany. Czu
Ioścl . namiętności. zrozumienia. emocji i lego. co 
sam tu dopiszesz Konstantemu $widersl<lemu z oka
zjllmientn tona z dziećmi 

Zeby zawsze bylo pięknie lub jeszcze piękniej 
bez względu na okoliczności. Markowi Dzięglewicz 
z ołwjl spełnienia)ll9O marzenia tyczy tona z cór· 
c:ląAnuslą. 

Aquapark 
trzecim domem 

Rozstrzygnięty został 
konkurs .Aquapark moim 
trzecim domem". Konkurs 
przeznaczony był dla 
uczniów szkół podstawo
wych. którzy mieli przed
stawić w różnych formach 
artystycznych polkowicki 
kompleks basenowy. Pio
nem ich pracy były makie
ty, rysunki oraz wiersze i 
piosenki. Spośród uczest
ników zwycięstwo przypa
dło dzieciom z SP-1. Dru
gie miejsce zajęła szkoła 
w Jędrzychowie, a trzecie 
SP-2. Wszystkim wymie
nionym organizatorzy prze
kazali środki finansowe na 
zakup sprzętu dydaktycz
nego. Natomiast dla 
uczniów z SP-41 którzy za
jęli czwarte miejsce otrzy
mali bezpłatne wejściówki 
na halę basenową. 
Zwycięzcom gratulujemy! 

(mac) 

* Sprzedam oprawiony rocz
nik tygodnika "Przekr6r z 
1953 roku (swoisty rarytas). 
Wiadomość pod nr tel. 845-
62-63. 

. 

to rOwnlet: 
ulotki, broszury. folde
ry. katalogi, wizytówki, 
papiery firmowe, koperty. 

00 POMYSł.U 
DO PROJEKTU 

NISKIE CENY! 
DOBRA JAKOŚĆ! 
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